
Op 30 september jl heeft de eerste vergadering van de SCIO Raad
plaats gevonden. Eén medezeggenschapsraad voor opvang en
onderwijs. 
6 ouders en 6 medewerkers nemen zitting in de raad. Het was een
prettige vergadering, de sfeer was goed. We hadden best een volle
agenda aangezien de laatste vergaderingen van de Centrale
Ouderraad (COR), Gemeenschappelijke MedezeggenschapsRaad
(GMR) en Ondernemingsraad (OR) in mei waren geweest.

Eerste vergadering SCIO Raad een feit!

#01 - oktober 2024

Nieuwsbrief medezeggenschap
SCIO Raad

Wie zijn de leden van de SCIO Raad?

Namens de COR:
Jorrit Hagebeuk (Berk en paarden BSO)
Jeroen de Jong (Bazzeroet en BSO Ichthus)
Nikki Olijve (Miamondo)

Namens de GMR-personeel:
Ingrid Koster-Wognum (Ooievaarsnest)
Minou Lagrand-Kwast (Socrates)
Monique Smit (Bussel)

Namens de GMR-ouders:
Raymond Alders (Klipper De Bres en Klipper Dubloen)
Gerard Heckman (Fluitschip)
Janine Lieshout-Vinke (Socrates)

Namens de OR:
Natascha van Berge (Ooievaarsnest)
Maaike Klein (Klipper De Bres) (ontbreekt op de foto)
Helmy Koopman (peuteropvang Ichthus)

4 november 2024
16 december 2024
10 februari 2025
24 maart 2025
19 mei 2025
30 juni 2025

De volgende
vergaderingen 
staan gepland op:
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Tijdens de vergadering op 30 september zijn het statuut, reglement en de mandaten getekend
door de SCIO Raad leden. Zie hier een compilatie van de foto's:

Officieel moment

Als je een vraag hebt aan de SCIO Raad, dan verzoeken we je om eerst contact op te nemen 
met de oudercommissie of medezeggenschapsraad van jouw locatie. Medewerkers opvang kunnen 
contact opnemen met Natascha van Berge, Maaike Klein of Helmy Koopman. 
Via hen kan er een punt ingebracht worden in de SCIO Raad of contact gezocht worden met één van de
leden. De SCIO Raad is ook te bereiken via sr@sciogroep.nl

Vragen aan de SCIO Raad?
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De notulen zijn op te vragen via:
sr@sciogroep.nl.

Medewerkers kunnen de notulen na
vaststelling vinden op Sharepoint
(startpagina-publicatie notulen-SCIO Raad),
Google Drive (Home-SCIO Raad) en Plek.

Geïnteresseerd in de notulen?

begroting 2025 Talent en SKWF; 
onderhoudsvoorziening Talent; 
bedrijfsfitness regeling opvang; 
gewijzigde klachtenregeling medewerkers;
arbeidsmarkttoelage primair onderwijs 2024; 
nieuw proces onboarding en preboarding
nieuwe medewerkers.

Wat is er onder andere behandeld in de
eerste vergadering? 

mailto:sr@sciogroep.nl
mailto:sr@sciogroep.nl


Mijn naam is Monique Smit en namens de personeelsgeleding heb ik
zitting genomen in de SCIO Raad. Ingestroomd vanuit de GMR en
werkzaam op de Bussel in Blokker als Onderwijsassistent. 
Getrouwd en moeder van 2 volwassen kinderen. 

De SCIO Raad is voor ons allemaal nieuw en voor iedereen ontzettend 
leuk en spannend. Hopen op een mooie gezamenlijke toekomst voor de
raad, waarbij we alle collega’s het gevoel kunnen geven, dat wij hun
belangen behartigen binnen de raad.

Wij zijn het wettelijk verplicht om ouders om advies te vragen bij tariefswijzigingen. Dit mogen wij
doen door alle oudercommissies en de ouders van locaties zonder oudercommissie uit te nodigen. 

Dit jaar hebben wij voor de prijzen 2025 alle ouders van de opvang uitgenodigd voor een
inspraakavond op dinsdag 24 september. Er waren 11 ouders aanwezig. Mirelle Obdam, directeur
bedrijfsvoering, heeft de begroting en prijzen 2025 toegelicht en er konden vragen gesteld
worden. 

Het goede nieuws was dat de uurtarieven bij 52 weken opvang weer gelijk zijn aan het maximale
KinderOpvangToeslag (KOT) tarief! Dus ouders kunnen over het volledige uurtarief KOT
aanvragen. 

Inspraakavond ouders opvang

Monique Smit

Ik ben Gerard Heckman, een ouder van twee kinderen die op de IKC Het
Fluitschip zitten. Ik ben werkzaam als werkvoorbereider bij een bouwbedrijf
en mijn vrouw als pedagogisch medewerker bij een kinderopvang. Onze
kinderen zijn 3 & 7 jaar, dus nog een lange tijd te gaan op school. Wij maken
bij Het Fluitschip gebruik van dagopvang, BSO en school, dit is een mooi
compleet concept bij ons op school. 

Ik was voor de SCIO Raad al betrokken bij onze school als OC-lid en ik zat
ook in de GMR. Ik wilde graag nog een stapje verder doen om als ouder 
een bijdrage te kunnen leveren aan de opvang en scholen en als
vertegenwoordiging van de ouders. Ik zit nu dan als ouder in de SCIO Raad,
samen met 5 andere ouders en 6 personeelsleden en ik ga me hard maken
voor onze belangen binnen de scholen & opvang. 

Gerard Heckman
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